
 

LLI Version 3 – Godkendt af PM 22-04-2020 

Referat FG ordinær generalforsamling søndag den 27. marts 2022 
 

86 fremmødte og 40 fuldmagter = 126 stemmer i alt 
 

Se indkaldelsen HER 

 

1. VALG AF DIRIGENT  

Peter Mollerup blev valgt ved akklamation 

 

2. BERETNING OM KLUBBENS VIRKSOMHED I DET FORLØBNE ÅR 

Formand Benny Würtz gennemgik i overskrifter den udsendte beretning.  

- Se præsentation HER, og se den udsendte beretning HER 

 

3. FREMLÆGGELSE AF DET REVIDEREDE REGNSKAB TIL GODKENDELSE 

Kasserer Lotte Burchard gennemgik det reviderede regnskab 

- Se præsentation HER, se det udsendte regnskab (Årsrapport) HER 
 

REGNSKAB BLEV GODKENDT  

 

4. FREMLÆGGELSE AF BUDGET OG VEDTAGELSE AF MEDLEMSKONTINGENTER 

Kasserer Lotte Burchard gennemgik budget og medlemskontingenter 

- Se præsentation HER, og se udsendt budget i Årsrapporten HER 
 

FORSLAG TIL NYT MEDLEMSKONTINGENT BLEV FLYTTET TIL PKT 5.: BEHANDLING AF INDKOMNE FORSLAG  

   

5. BEHANDLING AF INDKOMNE FORSLAG 

a) Forslag fra Else Kalstad m.fl.: Bestyrelsen pålægges at reducere det samlede antal 

medlemmer i Furesø Golfklub til under 1.450 inden udgangen af 2024 

• Se forslaget HER 

• Se bestyrelsens svar til forslaget HER 

Bestyrelsens forslag til kontingent (se HER) og det indkomne forslag (se HER) 5.a der begge omhandler 

kontingentstørrelser for 2022, blev sat til skriftlig afstemning. 

BESTYRELSENS FORSLAG TIL KONTINGENT BLEV VEDTAGET (93 STEMMER FOR BESTYRELSENS FORSLAG, 29 FOR FORSLAG 5.A OG 

EN BLANK) 

b) Forslag fra Thomas Barfoed: Betaling af greenfee 

• Se forslaget og bestyrelsens svar til forslaget HER 

 

Forslaget blev sat til skriftlig afstemning opdelt i tre punkter: 

a) Originalt forslag b) Originalt forslag men kun gældende for gæster c) Bestyrelsens afvisning af forslaget   

FORSLAGET BLEV IKKE VEDTAGET ( FOR PKT A. 31 STEMMER – B. 19 STEMMER – C. 66 STEMMER – 3 BLANKE STEMMER) 

 

c) Bestyrelsens forslag til vedtægtsændringer vedr. Digital afstemning 

Næstformand Ole Kjær præsenterede punktet ”Digital afstemning”. 

- Se præsentationen HER 
 

Dialog: 

▪ Lars Borg: Hvordan sikrere man ID på afstemmer? OK: De fleste systemer benytter Nem- ID 
 

FORSLAGET OM DIGITAL AFSTEMNING BLEV VEDTAGET VED AKKLAMATION 

 

6. VALG AF FORMAND 

Benny Würtz genopstiller som formand, ingen andre kandidater.  

BENNY WÜRTZ BLEV VALGT SOM FORMAND FOR 2 ÅR – SE PRÆSENTATION HER 

 

https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiZ8XtaqsNKgGMJzB6Q?e=XhDbMR
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiaFgx2mdAIM-uUU2bA?e=QptZgo
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiZ8Igr-pqRmYYflFrw?e=HcWn2V
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiaFhAYVxuY8QTaJsIA?e=Sccw43
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiZ8Lmf9boUXptBGYJw?e=rtRX3N
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiaFiHpAb-pNnjy4ARw?e=PityjN
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiZ8Lmf9boUXptBGYJw?e=rtRX3N
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiZ8q2tLy14x1p0-h7A?e=72mMRp
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiaFjG0sULKkYIiFmqA?e=77Nayi
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiaFkr4fDETJac3_b1Q?e=HhA15R
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiZ8q2tLy14x1p0-h7A?e=72mMRp
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiZ8Mdbd6l2cA9P1LVg?e=nwmptK
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiaFmAZqcEK3TWf7WKg?e=ClGyu0
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiZ8PqbBfM1La8KtAwQ?e=ptmlwv


 

LLI Version 3 – Godkendt af PM 22-04-2020 

 

7. VALG AF ØVRIG BESTYRELSE 

Mette Møller og Ole Kjær fratræder, Charlotte Bjerre er på valg og ønsker genvalg. 

FØLGENDE BLEV VALGT: 

• CHARLOTTE BJERRE (GENVALG) - SE PRÆSENTATION HER 

• MIKAEL ØDUM (NY) - SE PRÆSENTATION HER 

• LISBETH RIGGELSEN (NY) - SE PRÆSENTATION HER 

   

8. VALG AF REVISOR 

Bestyrelsen foreslår ECO-TEAM som revisor (fortsat) 

 ECO-TEAM  

 Statsautoriseret revisionsanpartsselskab Peter Lind 

 Blokken 90 3460 Birkerød 
 

BESTYRELSENS FORSLAG TIL REVISOR BLEV VALGT.  

 

9.    EVENTUELT 

Formand Benny Würtz: 

• Tak til Ole og Mette for arbejdet i bestyrelsen (Vingave og gavekort blev overrakt) 
• Velkommen til Lisbeth og Mikael 

• Tak til Peter for god ledelse af generalforsamlingen (Vingave blev overrakt) 
 

Fra medlemmer: 

• Tak for det det store frivillige arbejde 

• Der skal være fokus på en god bane 

• Mere og bedre kommunikation 

• Der bør være varieerende priser på greenfee, tje priser i twilight 

• Tak for godt arbejde med generalforsamlingen. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiZ8TN1zDNDoIySv85Q?e=KTbJLX
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiZ8Udb1UHXOy4tQueg?e=c7q8ky
https://1drv.ms/b/s!AjK_N49KdbDuiZ8SS-E7XLtBTWCEHA?e=HkpObg
https://ecoteam.dk/

